
Stadsbygd ungdomsskole kommer til Åsly august 2021 

 Det blir trangt, men vi har kapasitet til å bygge ut og få plass til de som kommer 
 Vi mener at det kommer til å øke samarbeidet mellom bygdene i kommunen 

Mælan ungdomsskole kommer til Åsly august 2023 

 Vi syns det er greit at de kommer hit fordi vi har plass med dem 
 Vi var litt skeptiske i starten, på grunn av den lange bussturen. Men det har vi tillit til at 

kommunen vet best 

Fevåg/Hasselvika kommer til Åsly januar 2021 

 Vi er enige at de flytter hit 
 Vi har nok plass, det er ikke mange som kommer og de yngre kullene på Åsly er ikke veldig 

mange 
 Vi tenker også at de lærer mer her, ettersom at trinnene på Fevåg/Hasselvika er sammen 

Vanvikan ungdomsskole kommer til Åsly 2023 

 Det kommer til å gå bra, fordi på Åsly har vi god plass. 
 I 2023 er det nok plass fordi videregående blir i Vanvikan og kan bruke den gamle skolen i 

Rissa 

Oppsummering 

I snitt kommer det til å bli mange på et klasserom. Men med tanke på at de ikke kommer 
samtidig kommer vi til å vende oss til hvor mange vi blir. Vi på Åsly kommer til å være klare til å 
ta imot nye elever.


